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Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård  DHR 

Vice ordförande Heidi Nordin    RBU 

Ledamöter Barbro Eld Eriksson   SRF 

 Birgitta Jacobsson   IFS 

 Lars Lindén   HRF 

 

Anmält förhinder Hans Hammarlund  FUB  

 Katarina Sundberg   RSMH 

    

I tjänsten deltog  Sven-Göran Södergren, avd chef §§ 1-9 

Lena Fax, avd chef  §§ 1-9 

Åsa Crafoord, enhetschef    § 6  

   

 

Paragrafer 

§ 1-9 

 

Sekreterare:  ___________________________ 

Charlotte Brandorf  

 

 

Tid för justering: 19 mars 2009  

Justerare: 

 

___________________________ ____________________________ 

Marita Innergård  Barbro Eld Eriksson 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sam-

manträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Barbro Eld Eriksson valdes att justera  

dagens protokoll torsdagen den 19 mars 2009. 

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

 Kommunalt bostadsbidrag för handikappade – inhämtning av 

uppgifter. 

 

Lena Fax informerade att när det är aktuellt för inhämtning av upp-

gifter inför ansökan om kommunalt bostadsbidrag för handikappade 

för år 2010 ska uppgifter från den sökande inkommit till förvaltning-

en senast 31 januari 2010. 

  

Rådet tackade för informationen och anser att frågan är besvarad. 

 

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 24 mars 

 Ärende 14 – Fritidsverksamheter barn och ungdom 

Förvaltningen informerade om att ny upphandling av fritids-

verksamheten kommer att ske under 2009 och börja gälla från 

och med maj 2010.  

 

Rådet vill påminna förvaltningen om att barnkonventionen följs i alla 

sammanhang. Rådet önskar att fritidsverksamhet för barn och ung-

dom med funktionshinder än mer kan inkluderas i den ordinarie fri-

tids/föreningsverksamhet som finns idag. 

 

Förvaltningen tar till sig synpunkterna och framför att barnkonven-

tionen beaktas i förvaltningens arbete. 
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 Ärende 17 – Nya strandbad, slutredovisning 

Rådet framför att ett av stadsdelens strandbad skulle kunna  

göras mer tillgängligt för personer med funktionshinder.  

Det finns idag många goda exempel att hämta inspiration från.  

I övrigt ställer sig rådet bakom förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Förvaltningen tar till sig rådet synpunkter 

 

- - - - - - - -  

 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 

 

§ 6 Övrig information från förvaltningen 

 Uppföljning 

Förvaltningen informerade från arbetsgruppens möte med upp-

draget ”Hur ska förvaltningen följa upp våra verksamheter ur ett 

brukarperspektiv”. 

 

Rådet anser att förslaget som gruppen arbetat fram är bra.  

Anteckningarna bifogas rådets protokoll, se bilaga 1. 

 

 Upphandling 

a) Personliga ombud - Åsa Crafoord informerade om att stads-

delen deltar i den gemensamma upphandlingen som sköts av 

staden centralt. Förfrågningsunderlaget behandlas av stads-

delsnämnden den 24 mars 2009. 

 

Rådet framför att det är viktigt att de personliga ombuden är 

fysiskt placerade i stadsdelens upptagningsområde. 

 

b) Gruppbostäder inom socialpsykiatrin – Förvaltningen har 

påbörjat framtagandet av förfrågningsunderlaget behandlas 

av nämnden i juni. Det gäller upphandling av gruppbostäder-

na Ekeby och Paradsängen samt stödboende Säteritaket. 

 

Birgitta Jacobsson utsågs till att vara den i rådet som tar del 

av förfrågningsunderlaget och också ges möjlighet att lämna 

synpunkter. 
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c) Gruppbostäder och daglig verksamhet – Förfrågningsunder-

lag är framtaget för upphandling av Nälsta, Råcksta och 

Svärdsliljans gruppbostäder samt Astrakans och Container-

råttans dagliga verksamheter. Ärendet behandlas av nämnden 

i april. 

 

Rådet beslöt att tillfråga Hans Hammarlund om han kan 

vara rådets representant för att ta del av underlaget samt att 

kunna lämna synpunkter. 

 

§ 7  Övriga frågor 

 Inför funktionshinderinspektörernas besök 14 april 2009. 

Beslöts att förberedelser inför besöket görs vid rådets förmöte 

samma dag. 

 

§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens handikappråd – protokoll 1/2009. 

 DHR:s Lathund för måttkrav. Utdelades vid sammanträdet 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat. Nästa sammanträde äger rum  

tisdagen den 14 april 2009, klockan 14.00 – ca 16.30 i rum  

Markelius. Rådet har förmöte 13.30-14.00.  
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     BILAGA 1 

 
Handikapprådets medlemmar 

 

UPPFÖLJNING 

Den 11 februari träffades arbetsgruppen med uppdraget hur ska förvaltningen följa upp 

våra verksamheter ur ett brukarperspektiv. 

 

Vilka uppföljningsinstrument finns i dag? 

1. genomförandeplaner  - individuell uppföljning en gång/år. 

2. anhörigmöten hålls ute på varje verksamhet 

3. företagen gör egna brukarenkäter varje år 

4. Stockholms stad planerar att utföra en brukarundersökning under år 2009. 

 

Det som saknas är gemensamma ”dialogmöten” utifrån enkäternas resultat med bruka-

re/anhöriga/gode män, intresseföreningen FUB och stadsdelsförvaltningens beställare.  

 

Arbetsgruppen föreslår att 

 

År 1 

Stadsdelsförvaltningen bjuder in brukare/anhöriga/godemän, FUB och aktuell vårdgivare. 

Vid mötet ska följande behandlas: 

 Resultaten från genomförda brukarenkäter redovisas av vårdgivaren.  

 Diskussion av resultatet 

 Planerade åtgärder  

 

År 2 

Stadsdelsförvaltningen bjuder in ovanstående igen. 

 Resultaten från genomförd brukarenkät redovisas av vårdgivaren. 

 Diskussion av resultatet. Bättre eller sämre än föregående enkät. 

 Planerade åtgärder. 

 

År 3 

Se ovan…….. 

     

Arbetsgruppen:  

Hans Hammarlund , Handikapprådet 

Gunilla Ljungholm, utvecklingssekreterare 

Lena Fax, avdelningschef   vid anteckningarna 

    lena fax 

 


